
   

  Side 1 af 4 

Aalborg Klatreklub 

Bestyrelsesmøde  3. juni 2024 
 

       
Referent  
 

1. Til og fra klubværten (30 min) 

• Safety alert, true blue autobelays. Fejl på maskiner monteret i ca. 9 meters højde. Vores 

ophængning er ikke omfattet af fejlen da de hænger i mere end 9 meters højde.  

• Henvendelse om skabe på repot. Hvad skal der ske med dem? Vi nedsætter en gruppe der 

skal tage hånd om det. Vibeke og Rasmus Starup er denne gruppe.  

• Budget til Projektudvalg til blandt andet Microsoft 365 til udvalget som arbejdsredskab. – vi 

laver ikke et specifikt budget, men bestyrelsen udtrykker at hvis udvalget har brug for 

redskaber til deres arbejde så finder vi pengene fra de eksisterende poster i budgettet. Dette 

gælder også penge til Microsoft.  

 

 

2. Godkendelse af referat fra 6. maj (5 min) 

• Godkendt 

 

3. Siden sidst fra ministrene: (45 min) 

It minister (Thomas) 

• Tjek om mail alias passer, om vi er på de rigtige udvalg. Får vi mails fra de rigtige udvalg.  

 

Kommunikationsminister (Camilla) 

• Ingen nyt 

 

Frivillig engagementsminister (Camilla) 

• Ingen nyt 

 

Klatrevægsministre (David og Rasmus O) 

• Ordre på 6-700 nye greb meget tæt på at være klar.  

• Dårlig kommunikation med DKLAF. Vi laver vores egen rutebygger workshop. Det bliver til 2 

workshops en efter Aalborg open og en i august. 

• Ny system til markering af graderinger på problemer.  

 

Konkurrenceministre (David og Rasmus O)  

• Intet nyt 

 

Samarbejdsminister (Rasmus O) 
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• Intet nyt 

 

Økonomiminister (Rasmus S) 

• Skatteforhold omkring lønninger af vores ansatte er blevet rettet. Ansættelsesforhold i virk skal 

undersøges.  

• Kørselsgodtgørelse. Hvad skal vi betale i kørselsgodtgørelse? Vi godtgøre kørsel i forhold til skats 

lave sats for kørselsgodtgørelse der i 2024 er 2,23 kr per kilometer.  

 

Socialminister (Lasse og Thomas) 

• Der er kommet information om bestyrelsen på hjemmesiden 

• Ministrene arbejder frem mod et årshjul for arrangementer, hvor der kan arbejdes ud fra i 

ministrenes arbejde.  

 

Forperson (Vibeke) 

• Godt arrangement i Friluftsland. De vil gerne have os igen og vores medlemmer var glade.  

• Kontakt med kommunen i forhold til vores fleksjobber, og hvordan man strukturerer en 

arbejdsdag for en fleksjobber.  

• Snakket med unge medlemmer om der kunne være interesse for at ungeudvalg.  

• Inde/ude kursus til børne/juniorer og deres forældre. 50 kr per person. 

• Senest den 20 i måneden skal der indberettes booking af køkken og fællessal til brugerråd. Det 

gøres gennem Vibeke.  

• Kontakt med Iben fra kommunen omkring nye lokaler.  

 

 

Siden sidst fra udvalg:  

Kontakt til trænerudvalg (Lasse) 

• Kommissorie beskrivelser for trænerudvalg er lagt på dropbox.  

 

Kontakt til tutorudvalg (Rasmus O) 

• Det kommer flere introkurser op. 

• Er det muligt at udvide introkursus igen til 2-4 aftner så man får en bedre intro til klubben. 

 

Kontakt til sikkerhedsudvalg (David) 

• Autobelay inspektion. Frivillige skal ikke står for sikkerhed. Udvalget foreslår at Malte står for 

ugentlig tjek af autobelay.  

• 2 quickdraws er ikke sikre og der arbejdes på en løsning og en er fjernet.  

• Ved en skade er der et skema der skal udfyldes hos dklaf. Det er et langt og besværligt skema og 

udvalget tror ikke der er nogen der udfylder det. De sætter en QR kode op som giver besked til 

sikkerhedsudvalget.  

 

Kontakt til rutebyggerudvalg (David og Rasmus O)  
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• Der er lavet en beskrivelse af hvad rutebyggerudvalget står for at købe af udstyr. 

 

Kontakt til familie- og børnehold (Vibeke) 

• Ingen nyt 

 

Kontakt til Instruktørudvalg (Vibeke) 

• Ingen nyt 

 

Kontakt til Projektudvalg (Bestyrelsen) 

• Ingen nyt 

 

 

4. Kommissorier fra udvalgene – er de klar til hjemmesiden? Opfølgning (10 min) Vibeke 

• Punkt flyttes til næste møde 

 

 

5. Venteliste/gæsteklatring  

Vibeke har gennemgået de sidste to måneders gæster og sammenholdt med ventelisten.  

Fastholder vi antallet af medlemmer, som nu er på 722 eller øger vi?  

Hvad gør vi ved henvendelsen fra Højskolen? 

Orientering, diskussion og beslutning (15 min) Vibeke 

• Bestyrelsen beslutter at lukke ventelisten ind som medlemmer, der lige nu står til 110 

personer. Dette vil blive gjort i trin af 25 til 50 om måneden.  

• David og Vibeke laver forslag til hvordan vi håndterer gæsteklatring.  

6. Henvendelse fra Vestbydagene Beslutning (5. min) Vibeke 

Ønsker vi at deltage? 

• Vi deltager ikke i vestbydagene.  

7. Godtgørelse, kontingentfritagelse og aflønning (45 min) Vibeke 

Rengøring 

Rengøring er aflønnet med 140kr i timen plus feriegodtgørelse.  

Camilla undersøger timelønnet timetakst for rengøring. Generel rengøring og for fleksjobbere.   

Instruktører 

Instruktørerne kompenseres for deres indsats ved uddannelse af vores øvrige medlemmer til 

rebklatring op til 6350 kr 

Instruktørudvalget bliver kompenseret med kontingentfritagelse 

Trænere 
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Trænerne aflønnes med 140 kr per time plus feriegodtgørelse og kontingentfritagelse.  

Johannes Madsen får ikke løn for hans indsats, men derimod skattefri godtgørelse. 

Tutorer 

Tutorerne bliver ikke kompenseret for deres indsats i forbindelse med introkurser.  

Rutebyggere 

Rutebyggere bliver ikke kompenseret for deres indsats.  

Rutebyggerudvalget bliver kompenseret for deres indsats med kontingentfritagelse.  

Bestyrelse 

Bestyrelsen kompenseres med kontingentfritagelse. 

Kassereren bliver yderligere kompenseret med administrationsgodtgørelse og computer og telefon 

godtgørelse.  

Udvalg 

Der er ikke flere udvalg.  

Evt. andre? 

Orientering om, hvad vi gør nu og diskussion om, hvorvidt vi fastholder de aftaler, vi arbejder efter. 

Beslutning og udfærdigelse af dokument til brug ved bestyrelsesårets afslutning. – Beslutning 

udsættes til næste møde 

•  

8. Evt. (5 min) 

 

 


